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  Číslo materiálu:  4/50 

Komise: majetková 

Datum:    

Obeslaní: 

 

Omluveni: 

Neomluveni: 

Hlavinková Zdenka, Otruba Robert, Kukla Jiří, Žáček Karel, Havlovicová 

Magdaléna, Gryč Tomáš, Kratochvílová Blanka, Suk Jaroslav 

 

Člen RM: Kukla Jiří, Otruba Robert 

Příští jednání: 8. 9. 2021 od 15ti hod. 

 

1) Návrh usnesení pro RM:                                                                                  

Rada města Kutná Hora 

1) b e r e   n a   v ě d o m í 

zápis majetkové komise k bodům projednaným formou emailu. 

 

2) Program jednání komise včetně krátkého komentáře: 

 

Vzhledem k termínům jednání orgánů města byly členům majetkové komise zaslány emailem 

k projednání dvě žádosti o směnu. Členové majetkové komise zaslali svá vyjádření emailem.  

 

1. Spol. TERRE PURE, s. r. o. – Majetková komise doporučuje směnit část pozemku p. č. 3917 

o výměře cca 132 m2 ve vlastnictví města Kutná Hora za část pozemku p. č. 3920 o výměře cca 

387 m2 ve spoluvlastnictví společností TERRE PURE, s. r. o., IČ 03887618 a VIEWPOINT I. 

s. r. o., IČ 09262628, oba v k. ú. Kutná Hora. Majetková komise doporučuje před realizací 

směny smluvně zajistit převod nově vybudovaných místních obslužných komunikací, zeleně, 

veřejného osvětlení a kontejnerových státní, včetně pozemků pod nimi, v předmětné lokalitě 

U sv. Anny, do majetku města Kutná Hora. 

– 6  pro směnu – 

–  2 proti směně – 

 

2. Pan Odehnal – Ve věci žádosti o směnu pozemků p. č. 418/8 (ostatní plocha – jiná plocha)  

a p. č. 330 (zastavěná plocha a nádvoří) ve vlastnictví žadatele za část pozemku p. č. 418/1 

(lesní pozemek) ve vlastnictví města Kutná Hora, vše v k. ú. Černíny, o shodné výměře, 

nepřijala majetková komise konkrétní stanovisko. Doporučuje však v případě, že požadovaná 

směna bude realizována, aby pozemky žadatele byly uvedeny do stavu před stavbou, tedy aby 

žadatel odstranil staré základy a srovnal terén. Požadovanou část lesního pozemku p. č. 418/1 

bude třeba vyjmout z pozemků plnících funkci lesa a získané pozemky od pana Odehnala bude 

třeba zařadit do pozemků plnících funkci lesa.  

–  4 pro směnu – 

–  4 proti směně – 

 

 

3) Připomínky, dotazy, návrhy k projednání v RM: 

V případě potřeby budou řešené žádosti prodiskutovány na nejbližším jednání majetkové komise 

(8. 9. 2021 od 15ti hod.) 

 

4) Reakce rady města: 

 

Zapsala: Lenka Heřmanová   

Elektronicky ověřil: Tomáš Gryč 


